
Split , 21. 12. 2023.

Zapisnik 151. sjednice Upravnog vije6a MKC Split

Sjednica je zapodela u 11:40 sati.

Prisutni dlanovi UV: Sundica Fradelie, Natasha Kadin, Jasna Gtuii,
Tea Morii Situm (online)

Odsutni dl-anovi UV: JoSko Jerondii

Ostal-i prisutni: Stefana Do5en, Selma Katunarii

DNEVNI RED:

1. Usvaj ahj e Dnevnog reda 151 . sj ednice dnevni red j e
j ednoglasno usvoj en

2. Usvaj anj e Zapisnika 150 . sj ednice zapisnik ; e dlanicama
prethodno poslan te j e j ednoglasno usvoj en

3 . Plan JN za 2024 . - j ednoglasno usvol en

4. Potvrda Financij skog plana MKC-a za 2024 . s proj ekcij ama za

2025 . i 2026. godinu Do5en j e obra zLoZtLa za5to postoj i
Tazlika ovog Financijskog plana i onog koji je poslala Gradu,
al-i ni j e dobila odgovor (S . razina )

5. Tromj esedno programsko LZvLj e5ie ( srpanj -ruj an) - primlj eno

na znanj e

6. Razno:

Tea Mori6 Situm post.avil-a j e pitanj e o nedavnom procesu
izbora JoBka Jerondiia kao petog dlana UV MKC, predstavnika
radnika. Sundica Fradefii je rekla da je ona, kao predsjednica
UV MKC dobila pismenu potvrdu odabira, i da 6e je podjeliti sa

ostalim dlanicama.
Komentari na prezentaciju projekta obnove Doma mladih za sad

su uglavnom pozitivni, deka se nova prezenLacija samo za

C]ANOVE UV.



Jasna GIui6 pitala j e gd: e j e stigao postupak prenamj ene

ustanove u javnu ustanovu. Gda KatunarLC je odgovorila da je
nedavno u gradski Odsjek za kulturu doSla joS jedna pravnica,
Je1ena Dondovii, i da su ovu problematiku ostavil-i za podetak
2024.

Sundica j e obavij estila prisutne da imamo zakazan sastanak
kod Gradonadelnika 21.12. u 13 h.

Nedavno napravljenu SistematLzaciju radnih mjesta MKCa prvo
treba pregledati sindikalna povjerenica NeIa Sisarre, kada se

vrati sa GO 15.1., te ona onda ima B dana za dati svoje
strudno0 miSljen;e, a UO SistematLzaciju moZe odekivati na

uvid nakon toga, kralem sijednja 2024. Nakon Uo, prijedlog
sistematLzaci;e ide u Gradt a gda Katunar:-e ie se raspitati
smile 1i UV intervenirati / modificirati dokument,

Vezano za Pravilnik o radu, vd ravnateljice obavijestila je
prisut.ne da se ni j e j oS stigla time baviti.

S; ednica j e zavr5ena u L2 .30 .

Zaprsnidarka Natasha Kadin.

Sundica Fradei-ie, predsj ednica Upravnog vij eia


